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SPRAWOZDANIE  

Ze spotkania z p. Dyrektor Dorotą Smolińską 

  

przygotowane przez: 

Magdalenę Mierzejewską 

Środa, 18.10.2023 godz. 13.00 

  

Obecni: 
- p. Dyrektor Dorota Smolińska 

- Przewodniczący RR Rafał Krzyżanowski 

- Z-ca Przewodniczącego Artur Leszczyński 

- Sekretarz RR Magdalena Mierzejewska 

 

 

 

Zostały omówione następujące tematy: 

1. Preliminarz RR na 2023/24 

Przewodniczący przedstawił Preliminarz na bieżący rok szkolny. Omówiono planowane wydatki, w 

tym zakup książek do niemieckiego, zakup niszczarki i tablicy multimedialnej do s.107. RR 

poprosiła o przekazanie specyfikacji  tablicy multimedialnej, by znaleźć najkorzystniejszą ofertę. 

RR przekazała informację o znalezieniu tańszej oferty na prowadzenie balu. 

Organizacją imprezy andrzejkowej ma zająć się samorząd uczniowski. 

Fundusz wycieczkowy – decyzję o przyznaniu większej kwoty dla dziecka niż 50% ceny wycieczki 

(szczególne wypadki) RR pozostawiła, jak w ubiegłych latach, w gestii P. Dyrektor. 

Pani dyrektor poprosiła o dodanie do Preliminarza zakupu testów próbnych egzaminu 

ósmoklasisty. RR od ubiegłego roku finansuje taki zakup. 

2. Pani Dyrektor poinformowała przedstawicieli RR, że budżet szkolny przeszedł pomyślnie wstępną 

weryfikację ze strony głównej księgowej gminnego wydziału oświaty. 

3. Zebrania z rodzicami. Przewodniczący przekazał p. dyrektor zapytanie od rodziców, czy można 

inaczej rozplanować dni zebrań, np. rozłożyć na dwa dni, żeby nie było takiego tłoku, zamieszania, 

żeby rodzice mogli uczestniczyć w zebraniach u dzieci w różnym wieku, oraz by zminimalizować 

tłok na parkingu przed szkołą. Pani Dyrektor poprosiła o powrót do tematu na wiosnę (luty-marzec), 

gdyż na ten moment nie widzi możliwości zmian. Dni zebrań są ustalane między szkołami w gminie 

i w ciągu roku szkolnego kłopotliwa byłaby taka zmiana. Pani dyrektor obiecała przedstawić 

propozycje zmian Radzie Pedagogicznej. 

4. Obiady – kwestia tłoku na stołówce w czasie 2 przerwy obiadowej 

Pani dyrektor przedstawiła wdrożony w ostatnim czasie system wydawania posiłków polegający na 

wypuszczaniu 3 klas na 10 min przed dzwonkiem na drugą przerwę obiadową. Takie rozwiązanie  

istotnie rozładowało tłok na stołówce w czasie drugiej przerwy obiadowej. 

Podział klas został zrobiony tak, by dzieci nie traciły pojedynczych lekcji. Aktualnie wychodzą klasy  

IV, po 3 m-cach będzie zmiana. 

5. Handel książkami na terenie szkoły. Przedstawiciele RR przekazali dyrekcji informację, że na 

początku października po szkole chodził przedstawiciel jednego z wydawnictw i proponował w 

młodszych klasach zakup książek. Pani dyrektor nie wiedziała o zaistniałej sytuacji. Dyrekcja 

stanowczo sprzeciwia się takim procederom, ma sprawdzić kto wydał zgodę na wejście tego pana 

na teren szkoły. Po raz kolejny przedstawi swoje stanowisko pracownikom szkoły (podobna 

sytuacja miała miejsce w ubiegłym roku szkolnym). 

6. Ciężar plecaków. RR przestawiła pomysł wykorzystani wycofywanych podręczników, jako książek 

w klasach, po to, by dzieci nie musiały nosić podręczników do szkoły. 

Okazało się, że p.Dyrektor oraz nauczyciel od chemii od początku września korzystają z tego 

rozwiązania. Niestety część uczniów nie chce korzystać ze starych książek. 
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Przedstawiciele RR zaproponowali, by przekazać nauczycielom oraz rodzicom przez dziennik 

elektroniczny informację o możliwości korzystania w szkole ze starych podręczników, by dzieci nie 

musiały nosić tylu książek. 

Pani Dyrektor powiedziała, że dzieci mogą zostawiać podręczniki w swoich szafkach. Natomiast 

pierwsze klasy mogą zostawiać w segregatorach w salach.  

7. Oceny z zachowania. 

P. Dyrektor zapoznała się z Uchwałą RR dotyczącą zmiany kryteriów oceny z zachowania. 

Dyrekcja ma rozesłać Uchwałę Radzie Pedagogicznej. Zebranie RP ma odbyć się na początku 

listopada i wtedy p. Dyrektor ma omówić z nauczycielami zaproponowane przez RR zmiany. 

Pani Dyrektor poinformowała, że na obecną chwilę karta oceniania obowiązuje i na pewno będzie 

obowiązywała przez pierwszy semestr szkolny. 

Do tej pory wpłynęły tylko 4 skargi do pedagoga szkolnego dotyczące karty oceniania i punktów 

ujemnych. Do P. Dyrektor nie wpłynęła żadna skarga. 

Pani dyrektor przeanalizowała oceny z zachowania w kilku klasach i nie zauważyła niepokojącego 

wzrostu ilości punktów ujemnych. 

Na ocenę z zachowania wpływają następujące składniki: 

- punkty z karty 

- średnia ocen od innych nauczycieli 

- ocena koleżeńska 

- samoocena ucznia 

Omówiono kwestię oceny niedostatecznej za brak pracy domowej – nauczyciel nie ma prawa 

postawić dziecku 1 za brak pracy domowej. Brak pracy domowej podlega ocenie z zachowania, 

ponieważ jest to stosunek ucznia do wykonywanych obowiązków. 

8. Hala pneumatyczna – RR otrzymała informację, że ATP otrzymało pozwolenie na budowę i może 

postawić balon. P rozstawieniu balonu, obiekt ma przejść  ekspertyzę techniczną konieczną do 

wyceny. Gmina zobowiązała się, że po pozytywnej ekspertyzie zakupi balon. 

Szczegóły dotyczące daty postawienia hali pneumatycznej nie są jeszcze znane. 

9. Pólki na czapki w Małej Szkole 

Pani Dyrektor przeprowadziła wizję lokalną w Małej Szkole, której efektem ma być postawienie we 

wnękach, w których aktualnie są wieszaki dla pracowników szkoły, półek na czapki dla dzieci. 

  

 

 

 

 

Spotkanie zakończyło się ok godz. 15.10. 


